
در تیر و مرداد امسال؛ تحویل 665 میلیون 
مترمکعب گاز به نیروگاه های گیلان 

با  گیلان  گاز  مدیرعامل  اکبر  حسین  قلیپور:  زینب  رشت- 
داشت:  اظهار  استان  انرژی  تامین  زمینه  در  گاز  مهم  نقش  بیان 
این شرکت در تیر و مرداد امسال، 665 میلیون مترمکعب گاز به 
3 نیروگاه تولید برق استان تحویل داده است.وی در همین راستا با 
اشاره به دستورالعمل استانداری گیلان درخصوص کاهش ساعات 
کاری ادارات دولتی بعلت گرمای هوا و لزوم صرفه جویی در مصرف 
برق بیان نمود: شرکت گاز استان گیلان نیز هم راستا با سایر نهاد 
مدیریت  در جهت  این دستورالعمل،  اجرای  با  استان  دولتی  های 
مصرف برق تلاش نموده است.مدیرعامل شرکت گاز استان گیلان 
ادامه داد: شرکت گاز درجهت صرفه جویی در مصرف برق علاوه بر 
اجرای دستورالعمل استانداری، اقدامات موثری از قبیل استفاده از 
پنجره های دوجداره برای کاهش هدررفت سرما، سرویس وسایل 
های  لامپ  کردن  خاموش  آنها،  راندمان  افزایش  درجهت  برقی 
رسانده  انجام  به  را   ... و  غیرضروری  برقی  های  دستگاه  و  اضافه 
است.مهندس اکبر در ادامه از تحویل 98 میلیون مترمکعب گاز به 
مشترکین خانگی خبر داد و گفت: این میزان نسبت به مدت مشابه 
سال گذشته 15 درصد رشد داشته است.وی با اشاره به توجه ویژه 
این  تحقق  راستای  در  داشت:  اظهار  تولید  جهش  به  گاز  شرکت 
هدف مهم، شرکت گاز با افزایشی 17 درصدی، بالغ بر 108 میلیون 
استان  مشترکین صنعتی  به  تابستان  ماه  دو  در  را  گاز  مترمکعب 
تحویل داده است.مدیرعامل شرکت گاز استان گیلان همچنین از 
 22 و  نقل  و  حمل  بخش  در  گاز  مترمکعب  میلیون   60 تحویل 
گفت:  و  داد  خبر  استان  تجاری  بخش  در  گاز  مترمکعب  میلیون 
از 950 میلیون  بیش  امسال مجموعاً  تیر و مرداد  این شرکت در 
مترمکعب گاز به مشترکین تحویل داده است.مهندس اکبر در پایان 
از برنامه ریزی این شرکت برای تحویل 3 میلیارد و 850 میلیون 
مترمکعب گاز دیگر تا پایان امسال به حوزه مختلف مصرف خبر داد.

دیدار مدیر مخابرات منطقه گلستان با نماینده 
مردم رامیان و آزادشهر در مجلس شورای اسلامی

آزادشهر در  و  رامیان   نماینده مردم  با کوهساری   در دیدار 
با مدیر مخابرات منطقه گلستان بر ایجاد  مجلس شورای اسلامی 
تاکید شد.به گفته روابط عمومی مخابرات منطقه  تعاملات بیشتر 
کوهساری  با  دردیدار  که  شهمرادی  غلامعلی  مهندس   ، گلستان 
نماینده مردم رامیان و آزادشهر در مجلس شورای اسلامی سخن 
در  مخابرات   توسط  انجام شده  اقدامات  برشمردن  با   ، گفت  می 
این شهرستان ها افزود: امیدواریم با تعاملات بیشتر بتوانیم خدمت 
رسانی در منطقه را به نحو احسن اجرا کرده و خدمات وسرویسهای 
مخابراتی با کیفیت  در اختیار آنها قرار گیرد.در این دیدار کوهساری 
نیز ضمن اعلام آمادگی در این زمینه گفت : مردم باید از بهترین 
امکانات بهره مند بوده و رفع مشکلات آنها باید اولویت دستگاههای 

اجرایی باشد .

مدیرعامل شرکت پالایش نفت آبادان عنوان 
»مدافع صنعت« را دریافت کرد

 در آئین نکوداشت پزشکان منطقه آزاد اروند که ظهر امروز در 
سرسرای اجتماعات این سازمان برگزار شد، شکراله سلمان زاده فرمانده 
ستاد مقابله با کرونا در حنوب غرب خوزستان با اشاره به تلاشهای 
امین اظهار کرد: مدیرعامل شرکت پالایش  فراوان مهندس علیرضا 
نفت آبادان نه تنها در حوزه فعالیت خود یعنی عرصه صنعت بلکه در 
حوزه مقابله با کروناویروس نیز همکاری بسیار خوبی را با مجموعه ی 
دانشکده علوم پزشکی آبادان و ستاد مقابله با کرونا به انجام رسانده که 

از این بابت قدردانی می کنیم.

خبرخبر

ضرورت  به  اشاره  با  قم  استان  در  فقیه  ولی  نماینده 
اطراف حرم مطهر کریمه  بهسازی  اجرای سریع طرح های 
اهل بیت)س( به منظور رفاه بیشتر زائران گفت: هر کدام از 
مسؤولان باید تصمیماتی که مربوط به بخش خودشان است 

را سریع تر اتخاذ کنند تا کار معطل نماند.
آیت الله سید محمد سعیدی در نشست هیأت مدیره 
سازمان زیباسازی، بهسازی و نوسازی اطراف حرم حضرت 
شهردار  و  استاندار  حضور  با  که  علیها  الله  سلام  معصومه 
اینکه  بیان  با  برگزار شد،  قم در سالن محراب حرم مطهر 
شما افراد هنرمند و توانایی در کار خودتان هستید، اظهار 
کرد: باید بست شرقی حرم از این وضعیت بیرون بیاید که زائران راحت باشند و رفت و آمد مردم تسهیل شود.وی از 
معطل ماندن کار بهسازی اطراف حرم مطهر گلایه کرد و گفت: هر کدام از مسؤولان باید تصمیماتی که مربوط به 
بخش خودشان است را سریع تر اتخاذ کنند تا کار معطل نماند.نماینده ولی فقیه در استان قم خطاب به مجموعه های 
استانداری، شهرداری، راه و شهرسازی، بنیاد مسکن و سایر اداراتی که در بهسازی اطراف حرم مطهر حضرت معصومه 
سلام الله علیها دخیل هستند، تصریح کرد: قم شهر اهل بیت)ع( است و باید کاری که برای شهر قم انجام می شود را با 

غیرت اهل بیتی انجام داد و ما به شما اعتماد داریم و باید کارها به شیوه مطلوب دنبال شود.

ای  منطقه  برق  شرکت  عامل  فرج-مدیر   : اهواز 
خوزستان با اعلام خبر پایان عملیات احداث خط 132 کیلو 
– بهمئی، گفت: هزینه سرمایه گذاری  بهبهان  ولت شاهد 

این پروژه بالغ بر هزار و 66 میلیارد ریال بوده است.
کیلوولت   132 کرد: خط  اظهار  بزرگ  دشت  محمود 
و  دارد  مدار  طول  کیلومتر   82 بهمئی   – بهبهان  شاهد 
انتقال ظرفیت شبکه 132  افزایش  باعث پایداری شبکه و 
کیلوولت در شهرستان بهمئی استان کهگیلویه و بویراحمد 

خواهد شد.
وی بیان کرد: با توجه به پیک بار، برقداری و اتصال آن 

به شبکه به بعد از گذر از پیک موکول شده و تنها تحت ولتاژ 33 کیلوولت قرار گرفته است.
مدیر عامل شرکت برق منطقه ای خوزستان گفت: این پروژه باعث تامین انرژی پست 132 کیلو ولت بهمئی و 

ایجاد زیرساخت های لازم در منطقه جهت توسعه اقتصادی و اجتماعی خواهد شد.
تاکنون 21۴ کیلومتر مدار خط و 113 کیلومتر مدار هادی پرظرفیت   98 از مهرماه سال  بنابراین گزارش، 
بویراحمد  و  کهگیلویه  و  های خوزستان  استان  در  این شرکت  نظارت  تحت  توزیع شبکه  فوق  و  انتقال  بخش  به 

اضافه شده است.

آیت الله سعیدی: بهسازی اطراف حرم مطهر حضرت 
معصومه)س( نباید معطل بماند

 پایان عملیات احداث خط برق شاهد بهبهان-بهمئی 
با سرمایه گذاری بیش از ۱۰۰۰ میلیارد ریال

فاضلاب  و  آب  شرکت  مدیرعامل  مسلمی:  مجید   – شرقی  آذربایجان 
استان آذربایجان شرقی در دیدار با فرماندار مراغه گفت: برای احداث مدول 
سوم تصفیه خانه فاضلاب شهری مراغه می توان از ظرفیت سرمایه گذاری 

بخش خصوصی استفاده کرد.
با احداث  ادامه داد:  به گزارش خبرنگار ما در آذربایجان شرقی، وی 
این فاز از تصفیه خانه فاضلاب، علاوه بر حذف مشکلات بر اثر جاری شدن 
از  مناسب  برداری  بهره  برای  زمینه  فصلی،  های  بارش  از  حاصل  سیلاب 
آب تصفیه شده و خروجی این واحد تصفیه فراهم خواهد شد. مدیرعامل 
توسعه  راستای  در  همچنین  کرد:  اضافه  استان  فاضلاب  و  آب  شرکت 
  3 در  احداث  برای  نیاز  مورد  اعتبار  روستایی،  فاضلاب  آوری  شبکه جمع 
حال  در  اسلامی  توسعه  بانک  تسهیلات  محل  از  شهرستان  این  روستای 

است. پیگیری 
این مقام مسوول  افزود: با بهره برداری از این طرح های آبرسانی روستایی 
20 هزار نفر از جمعیت روستایی استان از آب شرب بهداشتی بهره مند می 

نیز طرح های اصلاح شبکه  شوند. وی همچنین گفت: در شهرستان مراغه 
فاضلاب شهری و روستایی و نیز احداث زلال ساز در حال اجراست. مدیرعامل 
شرکت آبفا استان ادامه داد: از محل اعتبارات صندوق توسعه ملی نیز برای 

توسعه و رفع مشکلات مجتمع تصفیه آب شهید دهقان این شهرستان، اعتبار 
لازم تخصیص می یابد.

گفت:  دیدار  این  نیزدر  مراغه  فرماندارشهرستان  و  استاندار  معاون 
این  شهری  فاضلاب  شبکه  اصلاح  و  تصفیه خانه  سوم  مدول  احداث  طرح 
حسینی  موسوی  علی  سید  می شود.  اجرا  لازم  اعتبار  تامین  با  شهرستان 
افزود: در این راستا رایزنی های لازم برای تامین اعتبار احداث مدول سوم 
و  توسط شرکت آب  آبفا   23 ماده  اعتبارات  از محل  فاضلاب  تصفیه خانه 
اعتبار  همچنین  داد:  ادامه  وی  است.  شده  انجام  شهرستان  این  فاضلاب 
مورد نیاز برای تکمیل و اصلاح ۴0 کیلومتر از شبکه جمع آوری فاضلاب 
شهری این شهرستان از محل اعتبارات آبفا در حال تامین است. وی اضافه 
رفع  در جهت  این طرح  اجرای  زودی  به  نیاز،  مورد  اعتبار  تامین  با  کرد: 
ذکر  به  لازم  شد.  خواهد  آغاز  شهری  فاضلاب  زمینه  در  موجود  مشکلات 
است در پایان این دیدار مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان آذربایجان 

شرقی و هیئت همراه از تصفیه خانه مراغه بازدید کردند.

عمومی  فرهنگ  شورای  جلسه  دومین   - اصلانی  نرگس   – شهریار 
سالمی  آقا  حاج  المسلمین  و  حجت الاسلام  ریاست  به  شهریار  شهرستان 
،  مهندس  امام جمعه و رئیس شورای فرهنگ عمومی شهرستان شهریار 
طاهری فرماندار و نایب رئیس شورای فرهنگ عمومی شهرستان شهریار ، 
اداره فرهنگ  ، نیک خواه رئیس  امام جمعه وحیدیه  حجت الاسلام شائق 
و ارشاد اسلامی و دبیر شورای فرهنگ عمومی شهرستان شهریار  و دیگر 
اعضای شورای فرهنگ عمومی شهرستان شهریار در دفتر امام جمعه این 

شهرستان برگزار شد . 
ارشاد  و  فرهنگ  اداره  رئیس  نیکخواه  نادر  جلسه  ابتدای  در   
شهرستان  عمومی  فرهنگ  شورای  دبیر  و  شهریار  شهرستان  اسلامی 
گفت  و  پرداخت  گذشته  جلسه  مصوبات  از  گزارشی  ارائه  به  شهریار 
تا  شد  مصوب  شهرستان  عمومی  فرهنگ  شورای  جلسه  اولین  در   :
همان  یا  نماد   ، گیرد   قرار  بررسی  مورد  جلسه  این  در  نماد  طرح 
بسیار  می تواند  آموزان  دانش  اجتماعی  های  مراقبت  نظام  طرح 
که  است  شده  طراحی  سایتی  طرح  این  در  که  چرا  باشد  تاثیر گذار 
دانش  مشخصات  ثبت  با  و  هستند  دخیل  آن  در  دستگاهها  همه 
جریان  باشد  می  دستگاه   16 که  شده  ثبت  های  دستگاه  آموزی 
وظایف  حیطه  در  کدام  هر  و  داده  قرار  بررسی  مورد  را  شده  ثبت 

. می شوند  کار  انجام  وارد  خود 
دکتر  شهریار  شهرستان  عمومی  فرهنگ  شورای  جلسه  ادامه  در   
ارائه توضیحات  منصوره کلهر مدرس پیشگیری از آسیب های اجتماعی به 

جامع و کامل در مورد طرح نماد پرداخت .
شورای  اعضای  ز  ا م  کدا هر  جلسه  ین  ا ز  ا دیگری  بخش  در 
که  پرداختند  خود  پیشنهادات  و  نظرات  ئه  ا ر ا به  عمومی  فرهنگ 
ثیر  بی تأ نش آموزان  دا آموزش  بحث  به  کمک  و  بهبود  جهت  در 

. د نبو
 در ادامه ی جلسه شورای فرهنگ عمومی مهندس طاهری فرماندار 
فرهنگ  شورای  جلسات   : داشت  اظهار  سخنانی  طی  شهریار  شهرستان 
این  که  است  شده  خارج  مناسبی  جلسات  از  شهریار  شهرستان  عمومی 
شورای  مسائل  عمق  به  امروز  که  چرا  دارد  خوشحالی  بسی  جای  موضوع 

فرهنگی ورود پیدا کرده ایم .
شهریار  شهرستان  عمومی  فرهنگ  شورای  جلسه  پایان  در 
رئیس  و  شهریار  شهرستان  جمعه  امام  سالمی  المسلمین  و  حجت الاسلام 
بدون  مدرسه   : داشت  بیان  شهریار  شهرستان  عمومی  فرهنگ  شورای 
باید همه دربحث  اداره شود و قطعاً  نقش خانواده ها و مسئولین نمی تواند 

آموزش و پرورش نقش داشته باشند.
خواهیم  خوبی  مدارس  شود  اجرا  خوب  نماد  اگر    : افزود  وی 
داشت و در ادامه جامعه والدین خانواده و دانش آموزان خوبی خواهیم 

. داشت 
 : گفت  پایان  در  شهریار  شهرستان  عمومی  فرهنگ  شورای  رئیس 
دانشگاه دوران کودکی  باشد مدرسه  آموزش  باید در رأس  تربیتی  مسائل 
دغدغه  آموزان  دانش  اجتماعی  های  مراقبت  نظام  باید  است  آموز  دانش 

باشد. و دستگاه های شهرستان  همه مسئولین 

بیش از 17کیلومتر پیاده رو سازی تا پایان سال 1399 در محله های 
مرکزی شهر تهران از سوی معاونت فنی و عمرانی شهرداری منطقه 11 اجرا 
آبادیان  نصراله   ،  11 منطقه  عمومی شهرداری  روابط  گزارش  شد.به  خواهد 
شهردار منطقه 11 با بیان این که امسال برای هر ناحیه حدود ۴ کیلومتر پیاده 
رو سازی بتنی در حال انجام است؛ گفت: معاونت فنی و عمرانی این منطقه با 
برنامه ریزی  و زمانبندی از ابتدای سال تاکنون اقدام به اجرای پیاده رو سازی 

بتنی در نواحی ۴ گانه کرده است.
آبادیان افزود: در راستای اجرای پروژه های  محرک توسعه محله ای و بر 
اساس مطالعات و کارشناسی های  انجام شده از سطح محله ها، معابری که 
نیاز به پیاده رو سازی داشتند احصاء شد که در محدوده ناحیه یک بخشی از 
خیابان های صائب ، پرتوی، هاشمی فر، نوفل لوشاتو، هاتف، آذربایجان، جامی 

و میردامادی را به متراژ 3هزار و 890 متر طول شامل می شود.

بخش  منطقه  این  دو  ناحیه  در محدوده  داد:  ادامه  منطقه 11  شهردار 
امام  ابوسعید،  منش،  اسدی  عقل،  پیران  مدرس،  فروزش،  خیابان  از  هایی 
خمینی و قزوین به متراژ ۴هزار و 910 متر در طرح پیاده رو سازی بتنی قرار 
دارند و در محدوده ناحیه سه نیز بخش هایی از خیابان کاشان ، کلهر، پاستور 

، ارومیه و کمالی به متراژ ۴هزار متر در حال پیاده رو سازی هستند.
او همچنین در باره معابر جنوبی منطقه 11 گفت:بخش هایی از خیابان 
ایروانی ، شوش ، شیخ محمدی ، مولوی و بهداری به متراژ ۴هزار و 270 متر 
طول پیاده رو سازی می شوند که جمعا بیش از 17 کیلومتر از معابر بخش 

مرکزی شهر تهران را در برخواهد گرفت.
به گفته آبادیان اجرای پروژه پیاده رو سازی بتنی از ابتدای سال جاری 
آغاز شده و تا پایان سال 1399 بر اساس برنامه زمانبندی در خیابان های 

اعلام شده انجام خواهد شد.

در  روابط عمومی  به جایگاه  دادن  اهمیت  با  ارشد شهرداری  مدیران 
توانند شهرداری  سازمان و مثمر ثمر دانستن همکاران روابط عمومی می 

را به سازمانی فعال و پویا تبدیل کنند.
موسوی  حمید  سید  یک  منطقه  شهرداری  عمومی  روابط  گزارش  به 
شهردار این منطقه در جلسه ی دورنگاه ارتباطات شهر تهران که با حضور 
تهران،  شهر  ریزی  برنامه  و  مطالعات  مرکز  رئیس  بوچانی  حسین  محمد 
معاونت  شهری  توسعه  و  ریزی  برنامه  کل  مدیر  فاضلیان  سیدمحی الدین 
اجتماعی و فرهنگی شهرداری تهران ، غلامحسین محمدی مشاور شهردار 
این  معاونین  تهران،  الملل شهرداری  بین  امور  و  ارتباطات  مرکز  رئیس  و 
و  ها  سازمان  مناطق،  و  ها  معاونت  های  عمومی  روابط  مدیران  مرکز، 
شرکت های تابعه به میزبانی منطقه یک در موزه طبیعت و حیات وحش 
ایران - دارآباد - برگزار شد با بیان مطلب فوق اظهار داشت: روابط عمومی 
نقش بی بدیلی در خلق شعار مدیریت شهری که »تهران شهری برای همه 

» است دارد.
وی گفت: ساخت یک شهر بدون نظر ساکنین و مشارکت حداکثری 
سیاست  انتقال  در  تواند  می  عمومی  روابط  و  نیست  پذیر  امکان  ذینفعان 
و  تفکرات   ، ها  ایده  همچنین  و  ذینفعان  به  سازمان  های  برنامه  و  ها 

پیشنهادات آنها به مدیریت ارشد سازمان بسیار موثر عمل کند.
موسوی خاطر نشان ساخت: با اقدامات و عملکرد به موقع و خوب رسانه 
ای در بحران های خبری، بسیاری از تهدید ها به فرصت تبدیل شد که می 
توان به برف آبان سال 98، تخریب و رفع خلاف از اقدام ساخت و ساز ملک 
مسکونی ، حریق سینا مهر شمیران و ... اشاره کرد که هر کدام می توانست 
چالش و هزینه سنگینی برای شهرداری ایجاد کند اما با حضور به موقع روابط 

عمومی و مرکز ارتباطات ، بحران ها مدیریت شد که نهایت تقدیر و تشکر را 
از این عزیزان داریم.

جلسه  این  در  نیز  تهران  شهر  ریزی  برنامه  و  مطالعات  مرکز  رئیس 
انسان و شکوفایی  به مقوله ی  توجه  را  این دوره مدیریت شهری  رویکرد 
توانند  مي  ها  عمومي  روابط  گفت:  و  دانست  شهر  در  انساني  فعالیتهای 
برنامه  کانون  در  انسان  که چگونه  بدهند  اجرایي  مدیران  به  را   راهکارها 

ریزي قرار بگیرد .
هدف  با  نوآوري  و  پژوهش  جشنواره  بار   11 کنون  تا  افزود:  بوچانی 
توجه به دانش بنیاد کردن علم در مدیریت شهری برگزار شد و امسال نیز 
دوازدهمین دوره اش را با وجود محدودیتهایي که داریم برگزار کنیم ولي 

شکل و فرمت آن متفاوت خواهد بود.
خصوص  در   »1۴00 »تهران  رویداد  ستاد  دبیر  فاضلیان  ادامه  در 
در  حاضرین  نظر  و  سمع  به  را  توضیحاتی   1۴00 تهران  رویداد  جزئیات 
و  نقش آفرینی  را   »1۴00 »تهران  پروژه  هدف  مهم ترین  و   رساند  جلسه 
بر  تاکید  با  مختلف،  اقشار  از  تهرانی  شهروندان  همه  ظرفیت  از  استفاده 
همه ی  در  شهروندان  مشارکت  و  دانست  پروژه  این  در  کم برخوردار  افراد 

سنین براساس پروژه های تعریف شده را خواستار شد.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب آذربایجان شرقی :

مدول سوم تصفیه خانه فاضلاب مراغه احداث  می شود

دومین جلسه شورای فرهنگ عمومی شهرستان شهریار برگزار شد

اجرای بیش از 17 کیلومتر پیاده رو سازی بتنی درمعابر مرکزی شهر تهران تا پایان سال جاری

    شهردارمنطقه یک در دورنگاه ارتباطات شهر تهران :

اهمیت به جایگاه روابط عمومی در مدیریت شهری، سازمان را فعال می کند
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برگزاری دومین 
جلسه کارگروه 
شورای هم 
اندیشی اساتید 
دانشگاه 
علوم پزشکی 
مازندران

ساری_ سهیلا مرآتی: با حضور اساتید گروه معارف اسلامی 
بنیاد  رئیس   ، دانشگاه  فرهنگی  دانشجویی  و  آموزشی  معاونین   ،

نخبگان استان مازندران و جمعی از اساتید دانشگاه برگزار گردید
اندیشی  نژاد رئیس مرکز هم   حجت الاسلام دکتر محمد 
ویدئو  ارتباط  بصورت  که  کشور  اساتید  نخبگان  و  اساتید 
از  تشکر  ضمن   ، کرد  سخنرانی  جلسه  این  در  کنفرانسی 
فرهنگ  در  اساتید  سازنده  نقش  بر   ، جلسه  کنندگان  برگزار 
سازی و لزوم برنامه ریزی در جهت تبادل و تضارب آرا و افکار 
اساتید  جهت  ویژه  کارگروه  تشکیل  خواستار  و   کرد  تاکید 
اختصاصی  جلسات  برگزاری  و  بانوان  علمی  هیأت  اعضاء  و 
جوان  اساتید  به  توجه  و  قراردادن  اولویت   ، گروه  این  برای 

مشکلات  و  بومی  مسائل  حل  و  بودن  محور  و  الورود  جدید  و 
کرد. تاکید  منطقه 

حجت الاسلام دکتر حسینی کارنامی مسئول نهاد نمایندگی 
دانشگاه  اساتید  اندیشی  هم  شورای  رئیس  و  رهبری  معظم  مقام 
گروه  اساتید  حضور  با  که  جلسه  این  در  مازندران  پزشکی  علوم 
و دانشجویی فرهنگی دانشگاه  آموزشی  ، معاونین  معارف اسلامی 
، رئیس بنیاد نخبگان استان مازندران و جمعی از اساتید دانشگاه 
الزامات حضور مؤثر اساتید در فضای مجازی  با بیان   ، برگزار شد 
و شبکه های ارتباطی گفت : یکی از مهمترین اهداف شبکه های 
 ، اسلامی  انقلاب  دشمنان  های  تلاش  و  مجازی  فضای  در  معاند 

مصادره علمی در این حوزه است .


